
Jaarverslag  UDIROS  Seizoen 2022/2023   

Seizoenstart 

Opening sportseizoen 27 Aug , waarbij elke afdeling zijn/of haar 

sport presenteerde . Ook werd onder een stralende zon het  

beachvolleybal veld geopend, onder het genot van een  broodje 

hamburger feestelijk afgesloten  

Volledige pinbetalingen in de kantine 

Vanaf augustus 2022 zijn we na jarenlang  gesteggel overgegaan 

op pinnen en via Hornepas betalen. Er kan dus alleen nog maar 

betaald worden door middel van pinnen of met de Hornepas. Dit 

geldt zowel voor de grote kantine als voor de dag kantine als deze 

open is. Na wat wennen gaat dit over het algemeen erg goed.  Dit 

betekent voor zowel de kantinevrijwilligers en de commissie en 

penningmeester minder werk 

 

Verschillende financiele actie’s 

De Raboclubsupport, Flaeijelgarderobe en de Grote Clubactie 

hebben afgelopen najaar 2022 weer goed de kas van de club 

gespekt. De Grote Clubactie opbrengst is aan de instuif voor de 

jeugd in het voorjaar ten goede gekomen. 

 

ALV  26 Okt 2022 

De  ALV werd  gelukkig door een groter aantal leden/complex 

vrijwilligers van UDIROS bezocht, waarbij we afscheid namen van 

Jappie v/d Bergs die jarenlang met veel passie het kantine beheer 

regelde. Het belang voor de vereniging voor een belangrijk 



kantine beheer werd nog eens benadrukt ! vandaar uit werd ook 

de eerste aanzet gegeven voor opvolging. 

Energie commissie 

Door de enorme stijging van de energiekosten werd er een 

commissie samengesteld om de energie kosten van het complex 

eens goed onder loep te nemen. Uiteraard is SHS eigenaar van 

het complex, maar raken de energie kosten UDIROS  vandaar dat 

er aanvragen zijn voor subsidie en offerte voor verduurzamen  

Contacten zijn er met de gemeente die eigenaar van de velden en 

de bijbehorende verlichting, ook hier speelt verduurzaming een 

grote rol. 

 

Nieuwjaar receptie 

Op 7 Januari werd de nieuwjaar gehouden . Doordat de Voorzitter 

net was geopereerd aan de knie  werd de receptie op 

voortreffelijke wijze geleid door Zwanet  geassisteerd  door Niels 

Gerding. 

Ook werd tijdens de nieuwjaar receptie de nieuwe 

kantinecommissie  bekend gemaakt , waarbij Jentje Leenstra nog 

even het woord voerde. 

Outdoor U3 Run. 

Op 19 Februari vond de jaarlijkse U3 plaats  

De sporthal die diende als start en Finish werd omgebouwd tot 

een spectaculaire omgeving met allerlei klim materialen. Het 

startschot werd door de Wethouder Sybrig Systsma verricht. Ook 

weer mede mogelijk gemaakt door meer dan 120 vrijwilligers 

 



School voetbaltoernooi  Gemeente Heerenveen  

Het gemeentelijke Schoolvoetbal toernooi werd groots gespeeld 

op ons complex en wel op twee dagen waarbij alle leeftijd 

groepen konden worden afgewerkt. Dit was mogelijk door 

voortreffelijk  lobby werk van Martin Heida met een staf van 

medewerkers . Twee geweldige dagen dankzij vele, vele 

vrijwilligers 

 

Jeugd  SC Heerenveen 

We hebben als UDIROS nog  geluk dat de ontwikkeling van de 

sportvelden van vv Heerenveen nogal vertraging oplopen,  

waardoor de jeugd van SC Heerenveen hun trainingen en 

wedstrijden op ons complex afwerken. Dit is voor UDIROS 

financieel een zeer mooie toegevoerde waarde. 

Vriendenloterij 

Op 19 juni had Zwanet een belronde georganiseerd voor de 

vriendenloterij.  Door het teleurstellende aantal bellers was de 

opbrengst hiervan niet groot. Gelukkig kregen we wel een basis 

bedrag van 750 euro dus dat is mooi meegenomen. 

Gymnatiek Uitvoering 

Zaterdag 8 juli was er de jaarlijkse gym uitvoering.  De jeugd 

werkte onder deskundig jury-toezicht de oefeningen af. De 

tribunes waren gezellig bezet met ouders, pake’s en beppe’s en 

vrienden. 

 

 

 



 


